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Protokół Nr XVIII/2020 

z przebiegu obrad XVIII sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 22 października 2020 roku 

 

Sesja była przeprowadzona w trybie zdalnym, rozpoczęła się o godz.1300 i zakończyła się 

o godz.1400. 

 

Na sesji obecnych było 15 radnych według załączonej listy obecności. 

Na sesji obecne były: 

1) Urszula Stolarska – Zastępca Wójta Gminy, 

2) Beata Pampuchowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XVIII sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XVII sesji. 

5. Projekt uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 

6. Projekt zmiany uchwały budżetowej na 2020r - FB-1. 

7. Projekt zmiany uchwały budżetowej na 2020r - FB-2. 

8. Projekt zmiany uchwały budżetowej na 2020r - FB-3. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Informacja z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020r. 

11. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady 

Gminy i Wójtowi Gminy. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

13. Interpelacje i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

W.Łebek – Proszę o wycofanie punktu 3 posiedzenia ze względu na nieprawidłowość w 

protokole z XVI sesji. Chodzi o to, że w składanych przeze mnie wnioskach, które zostały 

załączone do protokołu, załączony jest plan koncepcyjny zagospodarowania terenu 

rekreacyjno – sportowego w Gajewie, który uległ chyba nieprawidłowemu skserowaniu i 

w żaden sposób nie odzwierciedla tego stanu. Prosiłbym na dzień dzisiejszy o wycofanie 

tego protokołu z porządku obrad. 

W.Zwieruho – Załącznik do protokołu jest tylko poglądowy. Wszystkie szczegóły, które 

Pan przedstawił są załączone w oryginale do protokołu z sesji. 
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Rada Gminy przyjęła większością głosów przedstawiony porządek obrad (14 za, 1 

wstrzymujący się - Wynik głosowania stanowi załącznik): 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XVI sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

Rada Gminy większością głosów (14 za, 1 wstrzymujący się) przyjęła protokół z XVII 

sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 

Projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i uzyskał 

akceptację. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XVIII/157/2020. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

 Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały budżetowej na 2020r - FB-1. 

Projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i uzyskał 

akceptację. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XVIII/158/2020. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały budżetowej na 2020r - FB-2. 

Projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i uzyskał 

akceptację. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XVIII/159/2020. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały budżetowej na 2020r - FB-3. 

Projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i uzyskał 

akceptację. 

W.Prętki – Czy zakończenie modernizacji SUW-u będzie możliwe do końca br.? 

U.Stolarska – Nie. Realizacja tego zadania jest przewidziana do końca marca przyszłego 

roku. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XVIII/160/2020. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 
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W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

Projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i uzyskał 

akceptację. 

Rada Gminy większością głosów (12 za, 3 wstrzymujące się) podjęła w/w uchwałę Nr 

XVIII/161/2020. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z informacją z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2020r. i pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej sprawie. 

W.Prętki – W nawiązaniu do dzisiaj głosowanej uchwały FB-2 można ją skorelować ze 

sprawozdaniem z wykonania za I półrocze, bo zwiększaliśmy środki w związku z 

usuwaniem padłych zwierząt na drogach, wyłapywaniem itd. Tam się pojawił taki wydatek: 

usunięcie szkodliwych substancji na dosyć znaczna kwotę, prawie 47 000zł. Z tego, co 

słyszałem to chyba było nawet na prywatnej działce ten wylany olej, bo to o to chodzi. Czy 

wystąpiono ewentualnie z roszczeniem do właściciela tejże posesji o zwrot poniesionych 

wydatków? 

B.Pampuchowicz – Tak wystąpiono do właściciela. 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonej informacji. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z informacjami z analizy oświadczeń majątkowych składanych 

Przewodniczącemu Rady Gminy i Wójtowi Gminy. 

Do punktu 12 porządku obrad: 

W.Zwieruho – W okresie między sesjami: 

- załatwiałem m.in. sprawy administracyjne w Urzędzie Gminy,  

- spotykałem się z Panią Wójt w sprawie wykonania tablicy na medale i puchary dla naszego 

maratończyka, 

- udział w teście zdalnej sesji, 

- spotkanie w sprawie interwencji mieszkaniowej – złożę w tej sprawie pisma do Urzędu 

Gminy i GOPS, 

- uczestnictwo w zdalnym posiedzeniu wspólnej komisji Rady Gminy. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

W.Prętki – Chciałbym zgłosić wniosek formalny o powołanie Komisji Statutowej do 

przejrzenia Statutu Gminy, ponieważ po ostatniej lekturze dochodzę do wniosku, że 

funkcjonują nadal zapisy archaiczne, niemające się nijak do aktualnego stanu prawa 

miejscowego i podejmowanych w ostatnich latach uchwał i trzeba go solidnie 

przepracować. 

W.Zwieruho – Wniosek, jak najbardziej słuszny i w najbliższym okresie na pewno nad 

Pana wnioskiem się pochylimy. 

K.Stefanek – Mam pytania do Pani Wójt: 
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1) Informowałem przez Pana W.Prętkiego, jak również poprzez aplikację, z której teraz 

korzystamy, złożyłem tam pismo odnośnie takiej początkowej dewastacji drogi na terenie 

mojego sołectwa. Wiem, że dzisiaj była komisja z Gminy i mam takie pytanie, czy 

potwierdziło się to, że ta droga jest uszkodzona? Ja na dzień dzisiejszy nie mogę opuścić 

swojego miejsca zamieszkania i dlatego moje pytanie, czy jest to potwierdzone? I czy udało 

się ustalić, kto jest sprawcą tego zdarzenia? Według mnie będzie to inwestycja budowy linii 

wysokiego napięcia, ale nie mam możliwości fizycznie tego zlustrować. 

2) Drugie pytanie o drogę 002814F, to jest droga Kozin – Podlesie. W ostatnim numerze 

Wieści Lubiszyńskich pisze, że jest złożony wniosek u Wojewody. Czy mamy jakieś 

informacje, co do rozstrzygnięcia tego konkursu? 

U.Stolarska – Na pierwsze pytanie mogę odpowiedzieć, tak kontrola potwierdziła tą 

informację. Jest to związane z potężną inwestycją budową linii Baczyna – Krajnik. 

Wykonawcą jest ELBUD Warszawa i ma podwykonawców. Podjęliśmy działania 

interwencyjne, jeśli chodzi o kwestie uzgodnienia dostępności do naszych dróg dla 

realizacji tej inwestycji. Sprawdzamy wszystkie formalności i oczywiście bezwzględnym 

warunkiem jest przywrócenie dróg, co najmniej do stanu, który był przed podjęciem tej 

inwestycji. Ta dzisiejsza lustracja potwierdziła działania w zakresie tej potężnej inwestycji, 

która przez naszą gminę przebiega. 

Druga sprawa dotycząca złożonego wniosku w ramach Funduszu Dróg Samorządowych 

dla drogi 2814F Kozin – Podlesie. Nadal trwają prace związane z oceną projektów. Urząd 

Wojewódzki jest z nami w kontakcie w sprawie usunięcia ewentualnych braków 

formalnych, szczególnie dot. ewidencji dróg, która jest w Urzędzie Marszałkowskim. Do 

dziś jeszcze nie mamy stanowiska w tej sprawie. 

G.Skorupska – Do kiedy radni mogą składać wnioski do projektu budżetu na 2021r.? 

W.Zwieruho – Informuję, że wnioski należało składać do końca września, jak co roku. 

W.Prętki – Do Pani Wójt, jedna sprawa z poprzedniej sesji. Szkoła Podstawowa w Stawie. 

Jak posuwa się temat poprawy wentylacji? 

Drugi temat, który wszystkim chyba leży na sercu. Konkurs na środki na rozbudowę, czy 

też budowę w zasadzie nowej Sali gimnastycznej w Baczynie. Czy coś już wiadomo w tym 

temacie, czy też nie? I tak już przy okazji, czy mniej więcej jest już, chociaż jakiś 

szacunkowy kosztorys? Chodzi o planowana rozbudowę Szkoły Podstawowej w Baczynie. 

U.Stolarska – Jeśli chodzi o kwestie poprawy wentylacji w szkole, a w zasadzie w Sali 

gimnastycznej szkoły w Stawie to okazuje się, że oprócz problemu związanego z 

wentylacją jest jeszcze przeciek, który musiał być usunięty i w tym kontekście są 

prowadzone przygotowania wykonawców żeby jednocześnie rozwiązać jeden i drugi 

problem. Warunki pogodowe związane z opadami deszczu nie pozwalały na podjęcie tych 

prac. Nie mniej jednak wszystko jest przygotowane, oszacowane i jedna z koncepcji 

poprawy wentylacji, która powinna bardzo skutecznie zadziałać będzie wdrożona. Chodzi 

o to żeby ocenić i znaleźć takie rozwiązanie, które nie będzie nadmiernie kosztowne a 

jednak będzie skuteczne. Więc w najbliższych dniach będzie podjęta realizacja poprawy 

wentylacji wraz z uszczelnieniem dachu. 

Wniosek dotyczący rozbudowy sali gimnastycznej w szkole w Baczynie nadal jest w 

rozpatrywaniu. Już kilka sesji oceny wniosków mamy za sobą i na żadnej liście nas nie 

widzieliśmy. Natomiast są jeszcze znaczne środki do rozdysponowania i są przewidziane 

jeszcze dwie sesje oceny wniosków. Mamy nadzieję, że na jednej z nich jeszcze się 

znajdziemy. 
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Jeśli chodzi o rozbudowę szkoły w Baczynie mamy takie bardzo próbne kosztorysy, bo na 

razie jeszcze nie mamy projektu. Jest sama koncepcja. Liczymy, że sala wraz z rozbudowa 

budynku może nas kosztować ok. 8,5 mln. zł. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Radni nie zgłosili wniosków. 

Do punktu 15 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad XVIII sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 
Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

   Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Wojciech Krzysztof Zwieruho 

 

 


